
Z á z n a m 

zo zasadnutia Finančnej komisie pri MiZ MČ Košice – Dargovských hrdinov konaného dňa 
06. 05. 2020 na MÚ MČ Košice – Dargovských hrdinov, Dvorkinova 7, v sobášnej sieni MÚ, 
na poschodí 
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní: 
za komisiu: Mgr. Jana Rubická, Eduard Valkovský, Roland Georgiev, Ing. Tomáš Tarajčák 
za MÚ: PhDr. Peter Derevjaník, PhD., Ing. Mgr. Martin Farkašovský, Ing. Marek Antoš  
 
 
Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2019 – I. zmena – návrh 
3. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami Mestskej časti Košice 

– Dargovských hrdinov - novela 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
1. Mgr. Rubická – predsedníčka FK, privítala prítomných členov finančnej komisie, 

oboznámila ich s programom zasadnutia a dala o návrhu programu hlasovať.  
 

Uznesenie č. 14: Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania. 
 
Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
2. Ing. Antoš – vedúci finančného oddelenia oboznámil členov FK s navrhovanými prvými 

zmenami rozpočtu MČ KE-DH na rok 2020.  
 

Uznesenie č. 15: Finančná komisia berie na vedomie návrh I. zmeny rozpočtu MČ KE-DH na 
rok 2020 a odporúča Rade pri MiZ a MiZ takto predložený materiál schváliť 
bez pripomienok.  

 
Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
3. Vedúci finančného oddelenia oboznámil členov FK s dodatkom č. 1 k Zásadám 

hospodárenia s finančnými prostriedkami MČ KE-DH zo dňa 25. 06. 2015 
 

Uznesenie č. 16: Finančná komisia odporúča Rade pri MiZ a MiZ návrh Dodatku č. 1 
k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami MČ KE-DH zo dňa 25. 06. 2015 
schváliť bez pripomienok.  

 
Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
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4. Mgr. Rubická - predsedníčka FK, poďakovala prítomným členom za účasť a ukončila 
rokovanie komisie.  

 
 
Zapísal:  
Ing. Antoš – ved. fin. odd.                  
                                                                                            Mgr. Jana   R u b i c k á, v. r.         
                                                                                                     predsedníčka  FK 


